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Van: gelderland.nl>
Verzonden: vrijdag 18 juni 2021 10:26
Aan: 'Burgwal, André van de'; Markink, Jan; , 

; Izaäk van Ekeren; 
CC:
Onderwerp: RE: Afstemming inzake Flying Bikes
Bijlagen: Format afstemming Flying Bikes AHRI Provincie Scherpenzeel 210615 DEF.pdf

Urgentie: Hoog

Beste heer Van de Burgwal, 
 
Bedankt voor uw bericht. Graag zien wij vanuit de provincie dan bijgevoegd document definitief afgestemd 
worden tussen beide gemeenten. 
Het vak ambtelijk advies helemaal onderaan staat nu nog leeg, maar daar hoort dan te staan akkoord of 
niet akkoord. 
 
Dit zal voor ons dan antwoord geven op de vraag O van overeenstemming: ja of nee? 
 
Als wij daar antwoord op hebben kunnen wij ons gaan beraden op de arhi toetsing. 
 
Gezien de korte doorlooptijd vragen wij beide gemeenten uitdrukkelijk om dit voor maandag 21 juni 17 uur 
definitief afgestemd te hebben en ons per mail te laten weten. 
 
Dan hebben wij nog voldoende tijd richting onze bestuurder om ons advies daarop te kunnen geven.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 

 
Financieel toezichthouder gemeenten 
 
| tel  sms of whatsapp  | @gelderland.nl | www.gelderland.nl 
werkdagen: maandag | dinsdag | donderdag | vrijdag 
 

 
 
 

Van: Burgwal, André van de <A.vandeBurgwal@barneveld.nl>  
Verzonden: vrijdag 18 juni 2021 10:03 
Aan: Markink, Jan <j.markink@gelderland.nl>;  @gelderland.nl>;   

@gelderland.nl>;  @gelderland.nl>;   
@barneveld.nl>;  @barneveld.nl>;  

@barneveld.nl>; 'Izaäk van Ekeren' <i.vanekeren@scherpenzeel.nl>;  @scherpenzeel.nl' 
@scherpenzeel.nl> 

CC:  @gelderland.nl>; ' @scherpenzeel.nl'  @scherpenzeel.nl> 
Onderwerp: RE: Afstemming inzake Flying Bikes 
 
Beste allen, 
 
Graag informeer ik jullie over de behandeling van de Kadernota van gisteren. Deze is met ruime meerderheid 
aangenomen waarbij er een meerjaren positief financieel beeld is vastgesteld. Zeker als daarbij in ogenschouw 
genomen wordt dat we als college ook de voor Barneveld gunstige meicirculaire hadden doorgerekend en ter info 
bij de kadernota hebben aangeboden (let wel, niet als onderdeel van de kadernota).  
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Tevens is er in de behandeling gesproken over het voorstel Flying Bikes. Deze is terug te zien via de livestream, 
Agenda Barneveld ‐ Gemeenteraad Kadernota donderdag 17 juni 2021 15:00 ‐ 20:45 ‐ iBabs RIS 
(bestuurlijkeinformatie.nl), vanaf tijdstip 4 uur 54. Daarin is onder andere vanuit de raad gevraagd om helderheid 
voor behandeling in de commissie van aankomende woensdag. Bij deze breng ik deze wens over. 
 
Hopende jullie hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. Bij vragen ben ik uiteraard beschikbaar. 
 
Vriendelijke groet, 
André 
 
‐‐‐‐‐Oorspronkelijke afspraak‐‐‐‐‐ 
Van: Markink, Jan <j.markink@gelderland.nl>  
Verzonden: maandag 14 juni 2021 12:18 
Aan: Markink, Jan;   Burgwal, André van de;  , 

 'Izaäk van Ekeren';  @scherpenzeel.nl' 
CC:  @scherpenzeel.nl' 
Onderwerp: Afstemming inzake Flying Bikes 
Tijd: donderdag 17 juni 2021 13:30‐14:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen. 
Locatie: Microsoft Teams‐vergadering 
 
 
________________________________________________________________________________  

Microsoft Teams meeting  

Neem deel via uw computer of mobiele app  
Klik hier om deel te nemen aan de vergadering  

Meer informatie | Opties voor vergadering  

________________________________________________________________________________  
 
Deze e‐mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.  




